
PROTOKOL Nr IIV10
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY

ZIELONA GORA
z dnia 28 grudnia 2010 roku

Obrady Sesji odbyly siq w sali obrad Urzgdu Gminy Zielona G6ra ul. gen.
Jaroslawa b4browskiego 4 1 , pooz4tek obrad godz. 1 0 00.

Obrady III z*"yczajnej Sesji Rady Gminy Zielona G6ra otworzyl
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Jacek Rusiriski , poczym przywital
przybylych na dzisiejsze obrady W6jta Gminy Mariusza Zalewskiego, Paniq
Skarbnik Elzbietg Luczak - Kumorek, Pani{ Sekretarz UrszulE ZamiatalE, Pani4
radca prawnego , kierownik6w referat6w, dyrektora KZG, d1'rektor6w szk6l i
przedszkola, Panie i Pan6w soltys6w, oraz Panie i Pan6w a takze przybylych

Przewodnicz4cy Rady Gminy stwierdzil qworum, na sali zrajduje sig 12
radnych na star 15 radnych. /lista obecno5ci w zalqczenisl, posiadamy wigc
zdolno6i do podejmowania uchwal.

Ad.2
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedziat, 2e porz4dek obrad otrzymali
Paristwo w zawiadomieniach, niemniej jednak Przewodnicz4cy Rady sptta, czy
ktoS ma propozycje zmiany porzqdku obrad.

Radny Tadeusz Borek, zwr6cil sig z pro6bq o wyaZenie zgody na
wprowadzenie do porzqdku obrad, projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia
planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011 jako ppkt.30a

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk, zglosila wniosek o rozsetzenle
porzqdku obrad o punkt, dotyczqcy zlo^enia informacji przez nowo powotranych
radnych , zNlaszcza Sm co powierzono funkcje kielownicze w nowej radzie , w
sprawach wyksztalcenia, przebiegu pracy zawodowej , z uwagi na fakt 2e nie
mamy tych os6b. W poprzedniej kadencji radni na wniosek radnego Madusza
Rosika sig przedslawiali, pk:t ten proponuje umieSci6 j ako 6 a.



lTl:tl"rul 
*ldy Gniny spytal , kto jest za wprowadzeniem od porz4dku

oo porzqdKu obrad projektu uchwaty w sprawie przyjgcia planu pracy Komisji
Rewizyjnej, jako ppkt.30a.
Na salg obrad przybyl radny Tadeusz Naskgt.

Za wprowadzeniem projektu glosowalo 13 radnych na stan 15.

Za wprcwadzeniem wniosku pani radnej Antoniny Ambro2ewicz_ Sawczukglosowalo 3 radnych / J.Berent, A.AmbroZewicz_ Sawqzuk i Krzyszof
Wolczyfiski/.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, Ze wniosek pani radnej nie zostal
przryJQry.

Przewodnicz4cy Rady Gminy odc4tal proponowany porz4dek obrad wraz z
wprowadzonymi poprawkami.
1) zmjen]ajSg uchwalp w sprawie Wieloletniego programu Gospodarczego

w Gminie Zielona G6ra na lata 2009-2013 ,
2) zmiany uchwaty budZetowej Gminy Zielona G6ra na 2010 r
3) ustalenia wydatk6w budzetu Gminy Zielona G6ra, kt6re nie wygasajq

z upiy"r,vem roku bud2etowego
4) zmieniajqca uchwalg w sprawie podatku od nieruchomoSci,
5) wniesienia skargi na rozstrzygnipci e nadzorcze Wojewodylubuski ego z dnia

2 listopada 2010 r.,
6) okeSlenia t-ybu i sposobu powolyrvania i odwofuwania czlonk6w zespofu

interdyscyplinamego oraz szczeg6lowe warunki jego funkcjonowarua,
7) nadania nazwy drodze wewnEtrmej w Ochli ,
8) nadania nazwy drodze wewngtrznej w przylepie,
9)Gmimego Programu profilaktyki i Rozwiqzywania problem6w

Alkoholowych oraz przeciwdzialania Narkomanii na idl 1 rok.
l0) zmiany uchwat5r w sprawie utworzenia Sha2y Gminnej w Zielonej C6rze

i nadania jej regulaminu,
1l) ,rstalenia wysokodci miesiqcznego w;magrodzenia W6jta Gminy Zielona

G6ra .
12) mieniajqca uchwalE w sprawie powolania zakladu bud2etowego pod nazwq

,,Komunalny Zaklad Gospodarczy Gm iny Zielona G6ra zls w Zawadzie' ,
13) zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Statutu Komunalnego Zakladu

Gospodarczego Gminy Zielona G6ra z siedzib4w Zawadzie,
14) zarzqdzenta wybor6w soltysa i rady soleckiej

Zrelona G6ra
w solectwie Drzonk6w Gminy



15) 
_1ar.z+dz2na wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Sucha Gminy
Zielona G6ra,

16) zarzqdzena wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Racula Gminy
Zielona G6ra,

17) zarzqdzenia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Nowy Kisielin
Gminy Zielona G6ra,

18) 
_znzqdzenia wybor6w sottysa i rady soleckiej w solectwie Zatonie Gminy
Zielona G6ra,

19) zarzqdzenia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Jeleni6w Gminy
Zielona G6ra,

20) zarzqdzenia wybor6w sottysa i rady soleckiej w solectwie Krqpa Gminy
Zielona G6ra,

21) 
^zarzqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Jarogniewice
Gminy Zielona G6ra,

22) _zarzqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie N,gfica Gminy
Zielona G6r4

23) zan$znnia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Barcikowice
Gmirry Zielona G6ra,

24) 
_zanqdzenia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Kielpin Gminy
Zielona G6ra,

25) zuzqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie tr_ugowo Gminy
Zrelona G6rq

26) zaruqdzsnia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Ochla Gminy
Zielona G6ru

27) zarzqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Zawada Gminy
Zrelona G6ra,

28) 
_zarzqdzenia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Jany Gminy
Zielona G6n,

29) 
^znzqdznda wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Stary Kisielin
Gminy Zielona G6ra,

30) zanqdzenia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie przylep Gminy
Zielona G6ra,

3Oa)zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 201 1,
31) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zieiona G6ra na iata 2011_2018,
32) uchwaty budZetowej Gminy Zielona G6ra na rok 2011;

a) odczytanie projektu uchwaty budZetowej ,
b) odczytanie opinii Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej
o projekcie uchwaly bud2etowej,
c) odczytanie opinii i wniosk6w komisii stalvch.



d) przedstawienie stanowiska W6jta Gminy do opinii, wniosk6w i
wprowadzonych poprawek do projektu uchwaly budZetowej,

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami,
f) glosowanie wniesionych poprawek,
g) glosowaaie nad projektem uchwaly budzetowej.

9.Interpelacje i zapr4,ania Radnych.
lO.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
11. Wolne wnioski i informacje.
1.2. Zarrknigcie obr ad.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie porz4dku wraz z
wprowadzon4 poprawkq.

Porzqdek obrad wraz z poprawkami zastal przyief
wstrzymujqcym sig I A.Ambro2ewicz, sawczuk/.

12 glosami za i I

Protokoly dw6ch ostatnich Sesji zostaly przyjgte
wstsymuj4cymi sig / A.Sawczuk i J.Berent/.

11 glosami za i 2

-11 grudnia uczestniczylem w spotkaniu wigilijnlnn w Drzonkowie,

Ad.3.
Przewodnicz4cy Rady Gminy , powiedzial 2e skontaktowal sig z Sekretarzem
obrad poprzedniej Sesji, lt6ry nie zglosil uwag do treSci protokol6w z przebiegu
dw6ch ostatnich Sesji Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, na Seketaxza obrad zaproponowal radnego
Jerzego Zeteckiego-

Przewodniczqcy Rady Gminy spytal ktojest za przyjgciem protokol6w.

Radna Antonina Arnbro2ewrcz- Sawczuk powiedziala , 2e w zawiadomieniach
jest mowa o protokole a nie dw6ch protokolach.

Ad.4.
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e w okesie od ostatniej Sesji Rady
Gminy Zielona G6ra, uczestniczylem w nastgpujqcych spotkaniach z
mieszkaricami Gminy.
-3 grudnia odbylo siE w Zawadzie otwarcie Plact Zabavt w ramach proiektu
,, Radosna Szkola",
-8 grudnia odbylo sig w ratuszu spotkanie na temat MZK,

-14 i 16 grudnia uczestniczylem w posiedzeniach Komisji gdzie opini



projekt budzetu na 2011 rok.
-|l__grudnia 

.wraz z panem W6jtem uczestniczylem w gali Gminy Fair play
w Warszawie,
-w dniu 21 grudnia uczestnic.zylem w spotkaniu wigilijnym przedszkolak6w
w Nowym Kisielinie,
-w dniach 21 i 22 grudnia uczestniczylem w posiedzeniach Komisji stalych Rady
Gminy.

Przewodnicz4cy Rady Gminy spytal czy sqpytania.

Pytari nie zgloszono.

Ad.5
Przewodni,czqcy Rady Gminy zwr6cil siE z proSb4 do W6jta Gminy o
przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwal Rady w okresie
miEd4ysesyjnym.
Od ostatniej Sesji Rady Gminy zostalo wydanych 22 zarzqdzeh z zaUrellr) :- realizacji uchwaly budZetowej z zakresu gospodarki finaniowej _
wydano 7 zarzqcJzeri w sprawach:
- zmiany planu finansowego zadah z zakresu administracji rzqdowel
oraz irnych zad,aA zleconych gminie ustawami,
-2 w sprawach rozdysponowania rezerwy og6lnej w Gminie Zielona G6ra na 2010 rok,-zrniany plan6w i wydatk6w w budZecie gminy,
-2 w sprawach zmiany plan6w dochod6w i wydatk6w w budZecie na 2010 rok zwiqzanycl
z wprowadzonymi nrianami dotacji celowych,
-zasad rachunkoworici w Urzgdzie Gminy Zielona G6ra,
-real.izacji zadaft przysluguj4cych organowi prowadzqcemu plac6wki
o6wiatowe - wydano 6 zarzqdzehw sprawach
-zmtemajqce zelzqdzenie w sprawie ustalenia planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli,maksymalnej kwoty dofinansowania
oplat za ksztalcerie oraz specjalnodci i form ksztalcenia, ,ru 

-kt6a" 
dofinansowanie

Jest ptzyznawane,
-4 w sprawie zatwierdzenia aneks6w organizacyjnych dla plac6wek odwiatowych
2 dla PG w Przylepie i PSP Drzonkowie , oraz Gpp z/s w przylepie,
-powolania.Komisji Egzaminacyjnej dla pana Krzysztofa Lubina ubiegajqcego sig o awa
na nauczyciela mianowanego,
-z zakrcsu realizacji uchwaly w sprawie zasad nabywani a, zbywania i
obci4Zania nieruchomoSci oraz ich wydzierZawiania lub wynajmowania
na okres dluZszy ni2 3 lata - wydan o 1 zarzqdzenie w sprawie:
-dzierzawy nieruchomo5ci zabudowanej poloZonej w przylepie.
- realizacji zadaA z zaktesu infrastruktury technicznij 

-wydano



zaruqdzeniaw spnwach powolania komisji przetargowych na:-zimowe utr4nnanie dr6g,
- i Swiadczenie uslug urbanistycnych.

Wydano tzk2e zarz4dzenia w sprawach :
-organizacji stalego dy2uru gotowosci obrony paristwa, zmieniajqce zaru4dzenie
w sprawach umieszczania obwieszczeri wyborczych i plakat6w, powolania
Z-cy W6jta Crminy, 2 w sprawie powolania i zmiany zespolu ds. Spisu
Powszechlego Ludnodci, oraz utworzenia fomracji obrony cywilnej.

Ponadto w okresie tym uczestnicrylem w:
-1 grudnia odbylo sig w Zawadzie spotkanie z mieszkaficamina temat budowy
Kanalizacji,
-3 grudnia odbylo sig w zawadzie otwarcie placu
,, Radosna Szkola",

Zabaw w ramach projektu

-5 oraz od l0do 12 grudnia przebywalem na zaproszenie gmin par-brerskich z Niemiec
tradycyjnych jarmarkach bo2onarodzeniowvch.
-6 grudnia odbylo siq w Zaborze zebranie Siowarzyszenia .,Migdzy Odrq a Bobrem,,,-7 grudnia uczeslliczylem w Sesji Sejmiku oraz naradzie dyrektorow
plac6wek ofwiatowych,
-p erudnia odbylo sig w ratuszu spotkanie na tem ̂:MZK z W6item
Swidnicy i Burmistrzem Czerwieirska, dlatego proszg o spotkanie robocze
radnych w pierwszej dekadzie stycznia.

-11 grudnia uczestniczylem w spotkaaiu wigilijnym w Drzonkowie,
-12 gudnia w Muzeum w Ochli odbylo sig Lubuskie KolEdowanie,
-14-i.16 grudnia uczestniczylem w posiedzeniach Komisji gdzie opiniowano
projekt budZetu na 2011 rok,
--15 grudnia uczestniczylem w projekcie ,,Kapitalne przedszkolaki,' w tym
dniu odbyla siq teZ narada soltys6w,

:16 eyg]" ucze.stnicfem w spotkaniu wigilijnym w Zatom:u, odbylo sig teZ w
UrzEdzie Marszatrkowskim gdzie podpisalidmy aneks zwiqzany z fi.urkcjonowaniem
Parku Techlologicznego w Nowym Kisielinie,
-l7__g:rudnia.wrazz Przewodniczqclm uczestniczylem w gali Gminy Fair play
w Warszawie,
-w dniu 20 gn.rdnia Z-caW6jta reprezentowal nas na Zrzeszeniu W6jt6w
i Burmistrz6w,
-w dniu 21 grudnia uczestniczylem w spotkaniu wigilijnej przedszkolak6w
W Nowym Kisielinie, oraz koncercie kolgd w filharmonii i ipotkaniu
Zarzqdu Klubu Sportowego WOSiR, a takze posiedzeniach Komisji stalych,
-22 grudnia wraz z Pani4 Sekretarz i Z-cq reprezentowalidmy GminE

6



w spotkaniach wigilijnych w Komendzie policji, Osrodku pigcioboju i Gimnazjum
w Przylepie,

-w dniu 23 grudnia odbylo siq posiedzenie Ze spofu ZarzqdzariaKryzysowego.

Przewodniczqcy Rady Gminy spytal, czy sq pltania do pana W6jta.

Radna Antonina Ambro2evttcz- Sawczuk _ powiedziala, 2e w grudniu byla
wycieczka d.Peitz, chcialabym wiedzie6 na jakiej zasadzic dob'ierano osoby
do w1'jazdu.

W6jt odpowiedzial, 2e skladajqc spraw ozdanie , przekazujg informacle k16re
uwa2am za istotne, a udzial wjarmarku boZonarodzeniowym w pietz do nich nie
nalei.y, otrzymaliimy zaproszenia do udziafu w jarmarku w Neuzelle i paitz,
olrzymuie z.aproszenie imieme, pozostale osoby, czy gupy to te kt6ra zaprasza
strona niemieck4 sqto np. seniorzy czy pracowricy urzqdu, radnych strona niemiecka
nie .zapraszala, 

jeleli tak bgdzie, na pewno radni zostanq o tym fakcie poinformowani.
Ilo66 os6bjaka ma reprezentowai nasz4 gming jest Scidle oheSlona
w Peitz odbyty siq ponadto rozmowy robocze ; holendram i gminqZbryzynek
Niemcami i nami na temat dalszej wsp6lpracy. Informacyjnle WOit aoaul, Z"
w dniu wczorajszym otrzymaliSmy na coroczne juZ tradycyjne wydcigi lodzi do
gminy Neuhauzen.

WiEoej p1ta.f nie zgloszono.

Radni pr4zjgli sprawozdanie W6jta.

Ad.6
Przewodniczqcy Rady Gminy spytal pana W6jla , czy zostaly udzielone
odpowiedzi na interpelacje zgloszone na ostatniej Sisji.
Pan W6jt odpowiedzial, Ze interpelacje nie byly zglaszane.

Ad 7.

inewodnicz4cy 
-Rady Gminy powiedzial, Le piemvszy projekt uchwaly

*t ."? :y:"", ulhwaly w sprawie Wieloletniego programu Giospodarczego w
Gminie Zielona G6ra na lata" 2009-2013, o wprowadzenie poprosil Fani4
Skarbnik. Pani Skarbnik ojwiadczyla, Le projekt bl szczeg6lowo om6wiony na
posiedzeniach Komisji, kt6re wydaly opinie pozytywn4 czy w zwiqzktt ztym sq
pltmra.



Radna Antonina AmbroZeircz- Sawczuk-powiedziala 2e na komisji 22 grudnia
skupilam sig li i tylko na projekcie bud2etu, a chcialabym spyai o inwestycje do
i9"4 ?913:W planie ujgta jest dokumentacja na budowa ulicy podoiskiej i
Wolyriskiej. W trakcie moich wizyt przedwyborc4rch u mieszkaric6w padaly
takie oto pytania, w roku 2005 mieszkaricy osiedla Granicme go ibi.r^li
pieni4dze pod przewodnictwem 6wczesnej radnej pani ElZbiety Jaworskiej na
tzw. dokumentacjg kt6ra dotycryla utwardzenia dr6g bodajZe polbrukiem.
Mieszkancy informowali mnie, Ze taka dokumentacj a-zostali sporzqdzona, i
dalej nic, nie umialam nic odpowiedziei. Dlatego pltam czy taka dokumentacja
byla, a jeieli tak to co z tA dokumentacjA bo wychodzg i zalotenia 2e liLdzkj
pieniqdz nale\, szinnowai, a mieszkafi cy pytajq cry najq Z4du6 ,*rotu. Dlut"go
proszg Panie W6jcie o odpowiedZ. Nastqpnie w punkcie g jest budowa chodnika
ul. Glogowska, wybudowano tylko czES6 chodnika , do k-orica zabudowaf nie
ma chodnik4 a pytam dlaczego ll wrzednia 200g roku mnie jako Antoning
Ambro2ewicz- Sawczuk ,byl Pan uprzejmy poinformowai mnie pismem, 2e
przewidujg budowg chodnika do korica istniejqcej zabudowy do korica lewej
strony, na razie chodnik jest do polowy drogi, i do kofica 2013 roku nii
zabezpieczonych Zadnych Srodk6w na ten cel. W punkcie 12 jest zapis', budowa
uiicy Wiejskiej", nawierzchnia asfaltowa, czyja dobrze kojarzq eanG W61cie, Ze
wiejska ta kt6ra jest utwardzona polbmkiem od Grzonkowskiej do g6ry.Tam
jest pigkny polbruk.To tyle w odniesieniu do programu na \ata ZdOg_2013.

Radny Krzysztof Woiczyriski- zwr6cil sig z zap)taniem do pani Skarbnik, czy
Program ulegl zmianie od czasu kiedy obradowala Komisj4 i drugie techniczne
pytanie, bo nie wiem jak to sig tecbnicznie odbywa, byly na komisji zgloszone
dwa wnioski, m6j i radnego Rosika czy bgdqone rozpatrmne.

W6jt, powiedzial, 2e zacnie od chodnika *to pani radna pytala ju2 o to na
Komisji, 

_powiedzialem wtedy i powt6rzg to prawda Ze w roku 20bg napisane
bylo 2e budowa bgdzie kontynuowanE ale od roku 200g duzo sig zmienilo
uwlacza w temacie budowy kanalizacji, przewidujg kontynuacjq ale w tym
momencie tmdno przewidziei kiedy to nast4pi.

Co do dokumentacji na budowg dr6g, to nieprawdqjest 2e powstala jakakolwiek
dokumentacja na utwardzenie drogi podolskiej, kt6ra bylaby do vvykorzystania
z, u4drr. Cod podobno bylo zrobione, ponoi byl namalowany jaki6 rysunek
drogi, przez kogo to nie wiem, byl to rysunek bez jakiejkolwiek uzgodnief i
ponvolef, bez niczego co moZna by bylo wykorzystad wipcej w tym temacie nie
mogq powiedziei jezeli ktoS z mieszkaric6w zbieral jakied pieni4dze to nie
wicm na jakiej podstawie i kto dat na to upowaZnienie. Ale ,P*i



kyestie. osiedla Granicznego, a to dotyczy ulicy podolskiej. Natomiast
:i::i-:f 

osiedla.Granicznego 
I lu !9Tj zostat wyiudowany odcinek drogi

mrgozy uhcq Ultmprlsk4 do ulicy Wiejskiej zrobilito co mogliSmy wykorzystai
a mianowicie przygotowali dokumentacj g i dlatego ta ul ica"zostaia poza wszelkq
kolejnodci4.

WiEcej pytari nie zgloszono.

Lo"yg9*:o"_V Rady Gminy, zwrocil sig z prosbq do przewodniczqcych
Komisji Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzeri Komisji.

Radna*DorotaBojar- powiedziala, ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdnodci projekt uchwaly zaopinowata
pozytywni€.

Radny lerzy 2etecki - Przewodnicz4cy
Infrastmktury i Ochrony Srodowiska
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwal5r zaopiniowala porytywnie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta ll glosami za i2 wstrzymuj4cymi siE / A.Sawczuk
i J. Berent- uchwala Nr IIIiTll0.

2/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze kolejny projekt uchwaly dotycry
zmiany budZetu gminy na 2010 rok. przewodniczqcy powiedzial , Ze projeit
uchwaly tez byl szczeg6trowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej
jednakspytalczysquwagiberttpropozycjezmiarryprzedstawionegoprojekhr.'

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowi4
Praw Czlowieka i Praworzqdno6ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
powiedzial, 2e komisja projekt



Radny |erzy Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowaia pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Pzewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjqta jednoglo6nie -Uchwala Nr IIV 8 /10.

3/
Przewodniczqcy Rady Gminy, zwr6cil sig z proSb4 do pani Skarbnik, o
Przedstawienie projektu uchwaly w sprawie ustalenia $ydatk6w bud2etu
Gminy Zielona G6r4 kt6re nie wygasaj 4 z uppwem roku budZetowego

Przewodnicz4cy Rady Gminy, spltal czy sqpltania b;lrtt uwsgi 66 O*1"L1u
uchwali.
Pltan lub uwag nie z$oszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy, zwr6cil sig z prodb4 do przewodniczqcych
Komisji Statych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzeri Komisji.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dno6ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozltywnie.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji BudZetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzii, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozyty\rynie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisii Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozttywrrie.

Przcwodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednogloSnie - uchwala Nr III/9/10.

cM(fu,



4/

Przewodniczqcy Rady Gminy powi e,jz,ial,2ekoleiny projekt uchwaly dotyczy
zmiany uchwaly w sprawie podatku od nieruchonio3ci. 

' "
Prznwodniczqcy powiedzial , 2e projekt uchwaty byl szczeg6lowo om6wiony napoliedzeniu komisji., niemniej jednak spyta+ czy.q urv;gi bqd2 propozycje
zmiany do pzedstawionego projektu
Uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radna-Dorota Bojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny lerq Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powied j, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytyu,nie.

Przewodnicz4cy Rady poprosii o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednoglosnie -Uchwala Nr IIV10 /10.

PRZERWA

frzSw.o{fc3cf 
. 
nady Gminy powiedz iat, 2e kolejny projekt uchwaty dotyczy

wniesieda skargi na rozstrzygnigcie nadzorcze Wojewoiy Lubuskiego z dnia 2
listopada 2010 r.
Przewodniczqcy powiedzial , 2e projekt uchwaly teL byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy s4uwagi b4di.
propo4'cje zmiany do przedstawionego projeklu.

Radna Antonina AmbroZewicz Sawczuk-powiedziala, ze ma wiele zastrzeZeir
do projektu uchwaly , zastxzeZenia budzq sig od strony prawnej projektu. pan byl
uprzejmy na komisji uzasadniai ten Ze projekt uchwaty, jadby projekt ten byl
podstawq do wniesienia skargi do Wojew6dzkiego S4du administracylnego na
rozstrzygnigcie nalzoycz3_ Wojewody. przlpomng radnym, 2e rozstrzyggrigcie
nadzorcze wplyn€lo do Urzgdu Gminy l6-listopaaa Zfjf O. W rozstrzygnigciu

/-\i\
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nadzorczym jest pouczenie, 2e do Sqdu Administracyjnego skargE wnosi sig w
terminie 30 dni zgodnie z Kpa. JakieL bylo zdziwienie Fanie prziwodniczqcy,
jak. moja skromna osoba, poprosila o kserokopig skargi, czyli skarga zostala
wniesiona do S4du 1 grudnia 2010 roLl, o czym rzdnym sig nie m6wi. O ile mi
wiadomo i nakazuje usta\rr'a o samorzqdzie z roku 199b, podstawq do wniesienia
skalei do WSA jest uchwala Rady Gminy, a zalem rodzi sig pyianie, na jakie
podstawie zostala wniesiona skarga, jaki przepis dopuszcza wniesienie skargi do
sqdu bez uchwaly, nam sig dzisiaj pzedstawia projekt uchwaly, a skarga zostala
ju2 wniesiona jak to rozumie6, nie doczyalarn siQ w ustawie o samorz4dzie
kt6ry dopuszcza wniesienie skargi bez uchwaly Rady Gminy, proszg uprzejmie
Panie Przewodniczqcy o odpowiedZ.

Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial, Ze wygasty mandaty poprzedniej
rady, nowej nie bylo a musieli6my zachowai termin, jezeli dzisiaj nii
podejmiemy tej uchwaty to takjakby skarga nie byla zloZona.

Radna Antonina AmbroLewicz- Sawczuk-powiedziala, 2e informacja o tym i2
bgdzie rozstrzygniecie nadzorcze lr.plynglo do Urzgdu juZ 4 listopada, a kadencja
skoriczyla sig 12 listopada, to jest jedno, po drugie jezeli taka byla na$a
sltuacja to 30 listopada r6wnie2 byla Sesja inauguracyjna potem Sesja gdzie
W6jt skladal Slubowanie, wigc mo2na bylo wyj4tkowo projek przedstawii. W
jakie sytuacji ja jako radna jestem stawiana, kiedy skarga zostala wniesiona 1
grudnia a my dopiero dzisiaj podejmujemy uchwalg o wniesieniu skargi.

Radca Prawny, wyjadnila Ze zlohenie skargi w terminie gwarantowalo
wniesienie skargi, brak uchwaly jest jedynie blpdem formalnym, kt6ry to mo2na
juZ po zlo2eniu skargi dolqczy6 do niej. Je2eli uchwala nie zostanie podjgta
skarga zostanie wycofana. Ale w rozstrzygniqciu jest tyle nieprawidlowo3ci, 2e
wla6ciwie nie wiadomo o co w nim chodzi. W rozstrzygnigciu podaje sig np. $
12 lchwaty, a uchwala ma ich zaledwie 4, wigc rozstrzygnigcie nie dotyc4u
uchwaly a zalqcxrika do niej, nie wspomng ju2 o blpdach formalno- prawnych.
Kolejna sprawa to w rozstrzygnigciu jest mowa o $ 4, kt6ry dotyczy wejScia w
zycie uchwaly, a uchwala zostala opublikowana w Dzienniku Urzpdowym przed
wydaniem rozstrzygnigcia.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk, ponowila pytanie jaki artykul o
samorzqdzie gminnym dopuszcza wniesienie skargi bez uchwaly Rady Gminy,
bo wnosz4c skargg powolujemy sig na art.98 ustawy o samorz4dzie gmrnnym.

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze Pani Radczyni vvytlamaczyta ju|
tcn tenat. 

A
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Radna odpowiedziala, Ze bardzo prosi aby nie ,,wciskaijej kitu", poczym
zacylowala tresi art.98 ustawy o samorz4dzie gminnym.

Itadny K'rzysztof Wolczyriski powiedzial Le rozumie iz sqpewne procedumlne
terminy do wniesienia skargi, ale czy to jest takie istotne, to io skarzymy, proszg
mi wytfumaczyd czy to jest dla gminy aZ tak istotne, czy spowodowai to moze
tym i2 gmina np. przestanie istniei..

Pani Radca odpowiedziala, 2e nie, problemem bgdzie tylko ustalenie co tak
naprawdE bgdzie obowi4rywalo, moZemy sig tylko domy{ta 6 2e chod,zi o
zalqcznik do statutu, a nie samq uchwalg, bo w uchwale nie ma tyle paragraf6w
kt6re sq wykazane w rozstrzygniqciu

WiEcej pytai do projektu uchwaty nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojax- powiedzial4 Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdno5ci projekt uchwaly zaopiniowala
po4t).wnie-

Radny Jerzy Zetecki - Przewodaiczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Spofu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytyvtnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjqta uchwala zostala podjgta 9 glosami za,3 przeciwnymi
/J.Berent,R.Jankowski,A,Sawczuk/ i I wstrzymujqcym sig /K.Wolczyriski/ _
Uchwala Nr IIV1 I /10.

6/
Przewodniczqcy Rady Gminy powi edzial,2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
okedlenia trybu i sposobu powolywania i odwolywania czlonk6w zespoiu
interdyscypliname go oraz szczeg6lowe warunki jego funkcjonowama.
Przewodniczqcy powiedzial , Ze projekt uchwaly byl szczeg6lowo om6wio4y na



posiedzeniu komisji, niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqdl propozyile
zmiany do przedstawionego projektu

Pytafi do projelctu uchwaty nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powie&iala, 2eKomisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dnodci projekt uchwaly zaopiniowala
pozyt)"wnie.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji BudZetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzii, ze komisja projekt
uchwafu zaopiniow a+a pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Radna Antonina Ambroizewicz- Sawczuk- powiedziat4 2e na posiedzeniu
Komisji zglosila wniosek, aby do skladu Komisji zostatr powolany
Przewodniczqcy Rady Gminy, wniosek byl przyjety I glosem przy 3
wstrzymuj qcych sie.

Pani Radca wyjaSnila , 2e wniosek jest niezgodny z prawem , poczym odczl,tala
kto mo2e byi czlonkiem zespolu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powiedziala, Ze Komisjapolityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdno3ci projek uchwaly iaopiniowala
pozltywnle.

Radny Jeny Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziil, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji O6wiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.



Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projekhr uchwaly.

U_chwala zostala podjEta uchwala zostala podjgta jednogloSnie _Uchwala NrIIr/12tr0.

7/
Przewodnicz4cy 

_Rady Gminy powiedzial, Ze kolejny projekt uchwaty dotyczy
Na{a1ia nlzwy drodze wewngtrznej w Ochli. przewo&il izqcy powieazial , ze
tt"l"^F ::l:?1, 

byl szczeg6towo om6wiony na posiedzeniu iomis.li . niemnie.l
JednaK spytat czy sq uwagi bqd2 propozycje zmiany do przedstawionego
projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil pnewodniczqcych Komisji o opiniE.

Radna Dorota Bojar- powiedzial4 Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdnoSci projek 

-uchwaiy 
ziopiniowala

pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictw4
Inftasfukrury i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Odwiaty , Kultury i Sportu
powiedzial ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltlvrnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uohwaty.

U_chwala -zostala podjEta uchwala zostala podjgta jednogloSnie _Uchwala nr
IIU13 /10.

8/
Przewodniczqcy 

_ Rady Gminy powied ziat, Le kolejny proj ekt uchwaly dotyczy
nadana nazvry- drodze wewnqtrznej w przylepie. pizewo inicz1cy powiedzial ,
:: tl9]:kt. 

uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji ,
Tlli:l ,l"d"rk 

sptral czy s4 uwagi bqd2 propozycje zmiany do
przedstawionego projektu.



Uwag do projektu uchwa! nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna*DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt uchwaly zaopiniowata
pozytywnie.

P.ladny Jerry Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury.i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchh-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Spofiu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala po4,tywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglo3nie _Uchwala Nr
IIUl4/10.

9/
Przewodnic_zqcy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
Gmimego. Programu Profilaktyki i Rozwi4ryrvania probtemOw erconotowyctr
oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 20 I I .
Przewodniczqcy powiedzial , 2e projekt uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na
posiedzeniu kolisji , niemniej jednak sprtat czy ,q,r*ugi bqd| proporycje
zmiany do przedstawionego projektu.

Radny Jaroslaw Berent- zglosil wniosek o obni2enie wysokoSci diety czlonk6w
Komisji do wysokodci:
-Przewodniczqcy Komisji 20yo,
-cztonek Komisji 10%.

Radny Jcr4, Zetecki- odwiadczyl, ze placa w Komisji nie naleZy do
pr4yj emnych, wiqc nie powinnidmy obniZai diety, bo to nie sq duze pieni4dze.

Pani Skarbnik wyjadnila, Ze to nie se typowe diety, wynagrodzenie to jest
opodatkowaae, i tak w roku 2010 czlonkowie otrzymiti ril,nagrodzenie w
wysoko6ci 987,60 zl a bylo 18 posiedzefpny czy tylko za7 byly

O"



wynagrodzenia. SrgdJ<i,1a. wynaerodzenie pochodzq z dochodu za wydawanie
zezwoten na sprzedaz alkoho]u.

Radny Jaroslaw Berent- wycofal wniosek.

Radna Altonina Ambro2ewicz- Sawczuk
bylo wlplacone wynagrodzenie.

spytala dlaczego za I I posiedzeri nie

Przewodniczqca Komisji pani Danuta Zablocka
posiedzenia.

- wyja5nila 2e byly to k6tkie

Radny Krzysztof Wolczyiski- spltal czy treii programu jest co raku taka sama.

Pani Skarbnik odp owiedziala, Ze nie ale bardzo podobna.

WiEcej pytari do projektu nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojax- powiedziala, ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdno5ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozltywue.

Radny lerzy Zaecki - przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzij, ze komisJa pojekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Odwiaty , Kultury i Sportu
powredzial Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywrue.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta jednoglo5nie- Uchwala Nr III/15/10.

t0/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
Zyianl .ychwaty w sprawie utworzenia Sha"ry 

-Gminnei 
w Zielonej G6ize' i

nadani jej regulaminu. Przewodntczqcy powiedzial , ze projekt uchwaly byl



uwagi bqdi propozycje zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

* 
Rltu Dorota Bojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,

Praw Czlowieka i Praworzqdnofci projekt uchwaly ,uoiioiorulu pozltywnie.

Radny ler4t Zetecki - przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Pzewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial Ze komisja projekt uchwaly zaopiniow ala pozytywnre.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjQta uchwala zostala podjgta jednoglodnie _Uchwala Nr
rrr/16/10.

11/
Przewo.dniczqcy Rady Gminy powi edziat, Lekolejny projekt uchwaly dotyczy
ustalenia wysoko6ci miesigcznego wynagrodzenia W6Jt Gminy Zielona G6ra.
Przewodnicz4cy powiedzial, Ze projekt uchwaly byl szizeg6lowo om6wiony na
posiedzeniu kolisji , niemniej jednak spyta+ czy s4 uwagi bqd| ptopozycje
zmiany do przedstawionego projekhr.

Radny Jaroslaw Berent- spytal dlaczego na projekcie uchwaly nie ma piecz4tki
Radcy, skqd propozycja zwiEkszenia wyragrodzenia cry lelt to uzasadnione,
t:waZam Ze W6jt powinien siE wykazal , p6Zniej moZemy rozwufi|
ewentualnq podwyzkg, terM uwazam Ze powinnidmy wynagrodzenie
pozostawid na dotychczasowym poziomie.

frz-ewodnigzecy Rady Gminy - odpowiedzial, Ze gl6wnie inwestycjami jakie
byly zrealizowane w ubieglej kadencji.

Radny Jaroslaw BerenL, powiedzial Ze z$aszal propozycje budowy
przydomowych oczyszczalni, s4 wsie gdzie nie ma intem;tu; inwestycje jakil
robili5my, realizowane byly z miastem, my tak naprawdE nie zrobilidr,ry nic,



dlatego skladam formalny wniosek o pozostawienie wynagrodzenia nadotychczasowym poziomie, niedlugo tpdziemy rnusieli aoptu"ul oo uit.tOr, nuto potrzebne nam sq ogromnie pieniqdze

Radna Antonina Ambroiewicz_ Sawczuk_ powiedziala Ze nie ujmujqc W6jtowizaslug w rozwoju.gryin_V , ja doceniam pana *laa w ior'*oj gminy. Naposiedzeniu Komisji byla mowa Ze wynagrodzenie *.of.,u ZOOS nieco ponad11 
?r -r1 1 glosowal pod wtedy przeciw 40 % dodatkowi, ju p.opono*uturn

y:j.I ,j./"1 teraz 
,od 

razu p.oponujemy 40Vo, czy 
"i; 

;;;;y podwyzszac
pensJr np., co dwa tata. Ja wiem., ze netto _pan W6jt dostaje na r9k9 mniej, aleczy la podwy2ka musi byt. a2 du2a,

Radny J.Berent zwr6cil sig do protokujqcej aby , przl wpisywae nazwiska jak
dany radny glosujc.

.l:9.lt,Kpr":i 
Wolczynski- powied zial Le sptawa zwigkszenia wynagrodzenie

1:]11 lr*t 
wrele wqtpliwoSci proponuje aby przed glosowaniem oglosii kilkamlnut Dlzerwv.

Przewodniczqcy Rady gminy oglosil l0 minut pzerwrr.

PRZERWA
Przewodniczqcy Rady Gminy spytal czy sa jeszcze jakies pytania.

Radny Piotr Bandosz- olwiadczyl, ze faktem jest iZ W6jt jest bardzozy,nqaTowTy w. rozw6j gminy ale podwyzkq powinnidmy prz"eliesi na czaspomreJszy, by mleszkancy nie zarztc'lli nam ,2e na jednej z pierwszych rad ,rada od razu ponosi W6jtowo pensje, dlatego pioponujg nu.iepql"" .tu*ti,
W)'nagrodzenie zasadntcze, 5300, tundyj;y 

'f 
mO, a"a"i# sf ecjatny 35%ovynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego o,raz dodatek'za \ /ieloletni,

stet2 pracy 20V;o.

Innych uwag do projektu uchwaty nie z$oszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o oprnig.

Radna*DorotaBojar- powiedziala, 2eKomisjapoliryki Socjalnej,Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworz4dno5ci projekt 

- 
uchwaly z"aopiniowala

poz)'fywnle.

a"#



Radny Jen! Zetecki - przewodnicz4cy Komisji BudZetu, Rolnictwa,
Infrastmktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Odwiaty , Kultury i Spoftu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozltywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly wg
propozycji zgloszonej przez radnego piotra Bandosza.

?^_ \t 
yig"!"!- propozycji glosowalo 5 os6b /J.Berent, A,Sawczuk,

R.Jankowski, P,Bandosz i K.Wolczyfiski/ pozostale g os6b byly przeciwne.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostaia podjgta uchwala zostala podjEta g glosami za,4 przeciwnymi
/J.Berent, A.Sawczuk, R.Jankowski, p.Bandosz /radn], K.Wolczyriski wstrzymal
sig od gtosu. Uchwala Nr III/17l10.

12/
Przewodnicz4cy Rady Gminy powi edzial, ze kolejny proj ekt uchwaly dotyc4y
zmiany uchwaly _w sprawie powolania zakladu bud2etowego pod nazwq
,,Komunalny Zaklad Gospodarczy Gminy Zielona G6ra z\s w Zawadzid,.
Przewodnicz4cy powiedzial , 2e projekt uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na
posiedzeniu komisji _, niemniej jednak spr+al czy,4 

"*ugi 
bqdt propozycje

zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnioz4cych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powiedzial4 2e Komisjapolityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Cziowieka i Praworzqdno5ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozltywnle.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

(t- d^



Radny Wieslaw Kuchta-przewo.{niczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwafu.

U_-chwala zostala podjgta uchwala zostala podjQta jednoglodnie _Uchwala Nr
IM8/10.

Przewodniczqcy_ Rady Gminy powiedzial,2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
zmiany_ uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu komunal rrego Zakladu
Gospodarczego Gminy Zielona G6ra z siedzibq w Zawadzie. przJwodniczqcy
powiedzial 

, 2e.plojekt uchwaty byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu
komisji ,.niemriej jednak splal czy sq uwagi bqd| propizycje zmiany do
przedstawionego proj ektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dno6ci projekt uchwaty zaopiniowala
pozyrywnie.

Radny Jerzy Zetecki - przewodnicz4cy Komisji BudZetu, Rolnictwq
Inftastruktiuy i Ochrony Srodowiska powicdziai, Ze koinisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozylywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedziai 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

U__chwala zostala podjEta uchwala zostala podjgta jednogloSnie _Uchwala Nr
IIUt9/10.

t4/
Przewodniczqcy_ Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
T:ylTy 

wlbor6w, soltysa i rady soleckiej w solectwie Drzonk6w Gminy



na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy sq uwagi bqdL propozycje
zmiany do przedstawionego projektu

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Radna DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dno6ci projek uchwaly z-aopiniowala
pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - przewodniczqcy Komisji Budzetu, Rolnictw4
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzij, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty , Kultury i Spofiu
powiedzial ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

U__chwala zostala podjgta uchwala zostaia podjgta jednoglo6nie _Uchwala Nr
III|2u/10.

t5/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial,2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
T!&ze2i7 wybor6w soltysa i rady soleckiej w soljctwie Sucha Gminy
Zielona G6ra. Przewgdnicz4cy powiedzial , Ze projekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal izy'squwagi bqd|
propozycje zmiany do przedstawionego proj ektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radna Dorota Bojar- powiedzial4 Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdno5ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytl.vvnie.



Radny Jerzy Zetecki - przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
:if::T{l1,lg.hrony Srodowiska powiedzii. ze [omis.la proierr
ucnwary zaoprnlowa{a pozytywnie ,

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Ojwiaty , Kulrury i Sportupowiedzial ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

U_chwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglodnie _Uchwala Nrrrr/21/10.

t6/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaty dotyczyt:?yr:? 

llUorOy . soltysa i rady soteckiej - ,ol"it_t" Racura Gminyz,lerona uora. przewodniczqcy powiedzial ,2e projekt uchwafy byl szczegolowb
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej 3eanat spyat lzy'sq twagi bqd|propozycje zuriany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosii przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdnodci projek 

- 
uchwa\, ,'uofioiu_ulu

porytywne.

Radny Jer4r Zetecki - przewodniczqcy Komisji Budzetu, Rolnictw4
Infiastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzij, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnic .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Odwiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

wala-UchU_chwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglo6nie
III/22|10. Nr



l7 l
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze kolejny projekt uchwaly dotyc4,
Tr.qdt"!:u wybor6w soltysa i rady soleckiej w ,ot""t*i" Nowy fisietin
Gminy Zielona G6ra. przewodniczqoy powiedzial , ze projekt ucirwaty byl
szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej lednak spttal crv sa
uwagi bqdZ propozycje zmiany do przedsuwionego prol"ktu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opiniE.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dnodci projekt uchwaty zaopiniowala
po4tywnie.

Radny Jerzy 2etecki - Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwq
Infrastmlctury i Ochrony Srodowiska powiedziai, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozylv.llrie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Odwiary , Kultury i Sportu
powredzial 2e komisja projekt uchwa! zaopiniowala pozyrywruc.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przegtrosowanie projektu uchwaly.

Ilchwala zostala podjgta uchwala zostala podjQta jednoglodnie _Uchwala Nrrru23t10.

l8 /
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze kolejny projekt uchwaly dotyczy
?:1Adze\i? wybor6w solqrsa i rady soleckiej w sotistwie Zatonie Gminy
Zielona G6ra. Przewodniczqcy powiedziat , ze piojekt uchwaly by1 sz czeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal izy'sq uwagi b4d|
pr opozy cje zmiany do przedstawionego proj ektu.

Uwag do projektu uchwalr nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Kornisji o opinig.

Qj* 
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Radna Dorota Bojar- powiedziala, Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Jerry Zetecki - Przewodniczqcy Komisji BudZetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, Ze komisja projeLl
uchwaty zaopiniow ala pozgywnie -

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozrtywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjqta uchwala zostala podjeta jednoglo6nie -Uchwala Nr
rrv24/10.

t9l
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Lekolejny projekt uchwaly dotyczy
zarzqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Jeleni6w Gminy
Zidona G6ra. Przewodniczqcy powiedzial , Le projekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy s4 uwagi bqdZ
pr opozy cje zmiany do przedstawionego proj ektu.

Uwag do projektu uchwaty nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, 2e Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowi4
Praw Czlowieka i Praworz4dnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnle.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozyLywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji OS\i/iaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

a- d,



Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglo6nie _Uchwala Nr
IMs/10.

20/
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedziat, Ze kolejny projekt uchwaiy dotyczy
?:Sdzen:a. wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie frgpa Crirlny
Zielona G6ra. Przewodnicz4cy powiedzial , ze projekt uciiwaty byt
szczeg6lowo om6wiony na posie&eniu komisji , niemnieJ jednak spytal lzy sq
uwagi bqdZ propozycje zmiany do przedstawionego projekiu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna- Dorota Bojar- powiedziala, ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdno5ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozylywnie.

Radny lerzy Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruklury i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Kornisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwalr zaopiniowala pozltywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchrvala zostatra podjgta uchwala zostala podjEta jednogloSnie _Uchwala Nr
I M 6 / t 0 .

2t /
Przewodniczqcy Rady Gminy powi edzial, 2e kolejny proj ekt uchwaly dotyczy
zarzqJzcnia wybor6w sohysa i rady soleckiej w solectwie Jarogniewce Gminy
Zielona 

- G5ra. . Przewodniczqcy powiedzial , 2e projekf uchwaly byl
szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spyal czy s4
uwagi ba!2 propozycje zrniany do przedstawionego proj ektu.

a-d



Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinip.

Radna*DorotaBojax- powiedziala, 2e Komisja poliryki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt uchwa! z-aopiniowala
poz).tywnie.

Radny Jerzy Zeteaki - przewodnicz4cy Komisji BudZetu, Rolnictwa,
Infrastruldury i Ochrony Srodowiska powiedziai, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedziat 2e kornisja projek uchwaly zaopiniowal a pozytywnte.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwafu.

Uchwala zostala podjEta uchwala zostala podjqta jednoglo6nie _Uchwala Nr
III/27IIO.

221
Przewodntczqcy Rady Gminy powi edzia+, Ze kolejny projekt uchwaly dotyczy
TYtTi? wybor6w soltysa i rady soleckiej w .ol""t*i" tr giryca Gminy
Zielona G6ra. Przewodniczqcy powiedzial , Ze projekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak splal izy sE uwagi bqdL
proporycje zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna_ Dorota Bojar- powiedzial4 Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dnodci projekt uchwaly zaopiniowala
po4tywnie.

Radny Jerzv Zetecki - Przewodnicz4cy Komisji Budzetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ocbrony Srodowiska powiedzij, Ze komisja projekt
uchwafy zaopiniowala pozytywnie .

Gr-dh



Radny Wieslaw Kuchta-Przeworlniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozyrywnle.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

U_,chwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglodnie _Uchwala Nr
11U28t10.

Przewodniczqcy. Rady Gminy powie dziat, Le kolejny projekt uchwaly dotyczy
?jladzenil wybor6w soltysa i rady soleckiej w iolectwie narcikowice Gminy
Zielona G6ra. Przewodniczqcy powiedzial , Ze projekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej llOnak spytat iry'"q u*ugi aqdZ
propozycje zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projekhr uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Prawozqdnodci projekt uchwaly zaopiniowala
poz)'tj vnle.

Radny Jeny Zetecki - przewodniczqcy Komisji Budzetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzij, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala poryrywme .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial Ze komisja projek uchwaly zaopiniowala porytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjqta uchwala zostala podjgta jednog{odnie _Uchwala Nr
IIt/29t10.

24/



om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy squwagi bqd|
propozycje zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Pzewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworz4dno3ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzij, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wiesiaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty , Kultury i Sportu
powiedzial Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowata pozytyunie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjEta uchwala zostala podjgta jednoglofnie _Uchwala Nr
IIy30/10.

25/
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
zanqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie tr ugowo Gminy
Zielona G6ra. Przevodniczqcy powiedzial , Ze projekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spyal czy squwagi bqdL
propo4zcje zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdno3ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozltywme.

Radny lerzy Zetecki - Przewodnicz4cy
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska

Komisji Bud2etu, Rolnicrwa,



uchwaly zaopiniowala pozytyw\e .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodniczqcy Komisji Odwiaty , Kultury i Sporru
powiedzial ze komisja projck uchwaty ziopiniowata pozyrywue.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwafu.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednogloSnie *Uchwala Nrrrr/3Ur0.

26t
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Le kolejny projekt uchwaly dotyczy
z,arzqdzenia wybor6w sohysa i rady sotreckiej w soleitwie Octria Cminy
Zielona.- G6ra. Przewodnicz4cy powiedziai , Ze projekt uchwaty bl
szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jeanak spyal cry sq
uwagi bqdL propozycje nriany do przedstawionego projekiu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdno6ci projekt uchwaly zaopiniowala
pozltywnie.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury_i Ochrony Srodowiska powiedziai, ze komisja projek
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedziai 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozrtywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednogloSnie _Uchwala Nrrut32/r0.



27/
Przewodniczqcy 

_Rady Gminy powiedzial, Ze kolejny projekt uchwaly dotyczy
T:NtTi? wybor6w soltysa i rady soleckiej w solectwie Zawada GminyZielona G6ra. Przewodniczqcy powie.t,ial , 2e projekt uch waly by! szczeg6towo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spyal czyia uwagt Uadzpropo4.,cje zmiany do przedsawionego proie6.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodntczqcych Komisji o opinig.

Radna*DorotaBojar- powiedziala, Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt uchwaly z-aopiniowala
pozytywnie.

Radny JeftAzetecki- Przewodniczqcy KomisjiBudzetu,Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, ze komisja projekt
uchwaty zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Odwiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglo6nie _Uchwala Nrrru33t10.

28/
Przewodniczqcy. Rady Gminy powiedzial,2e kolejny projekt uchwaly dotyc4r
zanqdzenia wflorow soltysa i rady solectiej w sJecrwie" lany Cminy Zieiona
G6ra.. Przewodniczqcy powiedzial , Ze projekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jidnak spytal'czy s4 uwagi bqlZ
propozy cje nniany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwalr nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Dorota Bojar- powiedziala, Ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,



Praw Czlowieka i Praworzqdnodci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytlu'nie.

Radny Jerzy Zetecki - przewodnicz4cy Komisji BuclZetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzij, 2e komisja projek
uchwafu zaopiniow ala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przeworlniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaty ziopiniowala po4/tywnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.

U_chwala zostala podjgta uchwala zostala podjQta jednogtoSnie _Uchwala Nrrrv34t10.

29/
Przewodnicz4cy_ Rady Gminy powiedzial, Ze kolejny projekt uchwaly dotyczy
?:Tqdzenia wybor6w soltysa i rady soleckiej w sotecttie 

-Stary 
Kisielin Gminy

Zielona G6ra. Przewgdnicz4cy powiedzia{ , 2e projekt uchwaly byl sz czeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji, niemniej jidnak spytal izy'sq uwagi bqd|
propozycje zmiany do przedstawionego projektu.

Uwag do projeku uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Soc.jalne.1, Zdrowia,
Praw Czlowieka i PraworzqdnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - Przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictw4
Infrastruktury. i Ochrony Srodowiska powiedziai, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozylywne .

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji OSwiary , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projek uchwaly zaopiniowala pozl,tywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwafu.

a*@



U,-chwala zostala podjgta uchwala zostala podjQta jednogloSnie _Uchwala Nr
IIV35/10.

30/
Przewodnicz4cy 

_Rady Gminy powie4zial,2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
?Pt"* wybor6w sohysa i rady soleckiej 

-w 
solictwie przylep cminy

Zielona G6ra. Przewodnicz4cy powiedzial , ze piojekt uchwaly byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spltal izy'sq uwagi bqd|
propozycje zniany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna- Dorota Boj ar- powiedziala, ze Komisja polityki Socjalnej, Zdrowi4
Praw Czlowieka i Praworz4dno6ci projek uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - przewodniczqcy Komisji Budzetu, Rolnictw4
Inliastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglo5nie _Uchwala Nr
III|36/10.

30 al
Przewodniczqcy_ Rady Gminy powiedzial,2e kolejny projeLt uchwaly doq,czy
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok i[l fnewodniizqcy
powiedzial , 2e projekt uchwaty byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu
komisji ,.niemaiej jednak splal czy sq uwagi bqd2 propizycje zmiany do
przedstawionego projektu.

Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk - powied ziala, 2e przedstawiony plan
pracy Komisji jest zenujqcy, d. aby w planie pracy na caly rok byla tylko
kontrola problemowa Strazy Gmimej i inne. W poprzedniej kadencji i^ i rja"y

.lL 29\\v/_ (Y



J.Berent zrezygnowaliSmy z pracy w Komisji Rewiryjnej , na znak protestu, Ze
l11u- 

K:.ltji Rewizyjnej jest zla, Plan p.u"y ogruni""orry jest do minimum,
JaKa ro _bQdzre konhola problemowa. przewodniczqcy Komisji bierze 100 zlwipcej diety wigc powinien sig c4ymd wykazaC

Radny Tadeusz Borek, powiedzial 2e pani radna w poprzedniej kadencji tezjako
Przewodniczqca Komisji brata 100 zl wigcej diety i izym siq takim wytazafa.

Radny Jerzy Zetecki- powiedzial, Ze w poprzedniej kadencji pani radna miala
pretensje ze jako pracowniJ< szkoly jestem w Komisji Rewizyjnei, a reraz w \r
Komisji jest az dw6ch pracownik6w szkol, i co teraz to nie piisi^d"u.

Radna A,Ambro2ewicz- Sawczuk- pofiedziata Le bgdne o tym m6wii w
,.,y:t"Icl'r wnioskach". Nasrgpnie pani radna poprosila o wyjaSnienie , o jakie
100 zt chodzi, Le bralem za datmo, nie przypominam sobie abym braia za
darmo 100 zl, bo jako Przewodniczaca- ze swoich obowiqzk6w sig
wJrviqryrvalam, Panie Przewodniczqcy Rady proszg o wyjadnienie

Parli Skarbnik, powiedziala Ze w zwiqzkLr z nowelizacjq ustawy o finansach
publicznych, 

.absolutorium W6jtowi moZe udzielone byZ nawet do kofca
c_zerwca, wigc powinien by6 zapis, 2e wniosek o udzielenic absolutorium
Komisja musi wyda6 wII kwartale.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie wniosku.

Wniosek Pani Skarbnik zostatr przyjgty jednoglo6nie.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosilpvewodniczqcych Komisji o opinig.

Radna_DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowi4
Praw Czlowieka i Praworz4dno5ci projek uohwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - przewodniczqcy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai, ze komisja projekt
uchwa$ zaopiniowala poz) tywnie .

Radny Wieslaw Kuchla-Przewodniczqcy Komisji O(wiaty , Kultury i Sponu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaly ziopiniowala pozytywnie.



Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.

U,chwala zostala podjeta uchwala zostala podjgta 11 gtosami za i 2 pr-zecrwnymi
/J.Berent i A.Sawczuk/ Uchwala Nr III/:Z/iO.

PRZERWA

3lt

lj:"::d"]"11"y Rady Gminy powi edzi.at, -Ze kolejny proj ekr uchwaly dotyczy
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmlny Zielona G6ra,ru lutu ZOt t_ZOtS.
Na wstppie W6jt Gminy, powiedzial Ze Wieloletnia prognoza Finansowa jest
radnym przedstawi ona po rM pierwszy, zostala opraco-wania na podstawie
ustav/y 

.g finansach publicznych. projekt Wieloletniej prognozy Finansowej
otrzymali Paristwo radni razem z projektem budzetu gmin!. prognoza byla
szczeg6lowo przeotalizowana na posiedzeniach komisli. Wieiotetnia prognoza
Finansowa jest Paristwu przedstawiona w takiej wersjilakq paristwo otrzymali,
byla jednocze6nie przedstawiona RegionaLej I"zby Obrachuntowej .po
zapoznaniu siE prognoza, RIO wydala dokument w plstacie uchwaiy Nir 54g
/10 Skladu Orzekajqcego RIO z dnia 3 grudnia 2010 rok, poczym jqodczytal
wraz z uwagamr luchwala w zalqczeniu,l. W6jt o6wiadczyl Ze nie'odwolywai sig
od tej opinii, a nastgpnie pan W6jt zwr6cil sig z pro6b4 do pani Skarbnik, o
przedstawienie autopoprawek.

Pani Skarbnik powiedziala, Ze tak jok pan W6jr powiedzial do przedstawionej
Wieloletoiiej Prognozy Finansowej na tata Zbft_ZOtS.lest t<itaog zmian.
Dzisiaj Panstwo te zmiNry otrzymali, wraz z wydrukiem nowej Wieloletniej
Prognozy Finansowej . W zvsiqzkn z tymprzedstawila istotn qzmiaig zawatqw
projekcie uchwaly, pozostale autopoprawki dotyczqzalqcznik6 w do projektu.

Radny K.Wolczyriski- splal czym spowodowanajest bardzo duZa boaZ5mln
r62nica w ok.l0a-

Pani. Skarbnil< wyjalnila, Le zmiana wynika ze zmiany charakenr
przedsiEwziqcia, dotychczas byly wszystkie byly wpisane do realizacji w roku
na lqczn4 kwotg po nad. 6 mln zl, a teraz zostawiamy tylko ich czg6i na ponad 1 ,9mIn zl. Zadah nic wycofujemy zapisujemy jedyrie je w inny m zatqcniht-

Wigcej uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Ptzewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie autopoprawek. n '
a f f i

" \ /



P"ii R1d"i wyja5nila Le zgodnie z art.71 naszego Statutu autopoprawki niepodlegajq glosowaniu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil przewodniczEcych Komisji o opinig.

Radna_Dorota Rojax- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnej, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdnodci projekt 

- 
uchwaty z-aopiniowala

pozytywnie.

Radny Jerzy Zetecki - przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzii, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniow ala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kughta-przewodniczqcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

U-chwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta jednoglodnie -Uchwala Nr
III|38/10.

Przewodnicz4cy Rady Gminy powi edzia), Le kolejny projekt uchwaty dotyczy
uchwaly bud2etowej na rck 2\ll-,przewodniczqcy tLay Crniny na wstgpie
zwr6cil sig z pro6b4 do pani Skarbnik o odczytanie- pro..iettu uchwaly
bud2etowej na2011 rok.

Pani Skarbnik odczytala projekt i poddana dyskusji na posiedzeniu Komisji.
9::!:dy_^ .zak-JalunV w wysoko6ci 50.637.t5; zl wydatki w kwocie
55 644.4,5921, deficlt budzetov\y wynosi 5.007.300 zl i iostanie pokryty z
lffedytu bankowego. Projek zawiera rez zestawienie odpowiednio przychod6w i
rozchod6w bud2etu. Pani Skarbnik dodala, ze projeit zostal przedstawiony
Regionalnej Izbie Obrachunkowej, kt6ra po4lt),wnie go zaopiniowaia.

W6jt Gminy odczytal, uchwalE Nr 547110 skladu orzekajqcego Regionalnej Izby
Obrachunkowej, z dnia 3 gr-udnia 2O10 roku, * spra*i" 

"wy'dania" 
pozytywniej

opinii o przedlo2onym projekcie budZetu na 201 I rok/ u"hwal, w zatqczeniu/.

Przew.odnicz4cy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cych
przedloZonym projekcie bud2etu na 2011 rok.

Komisji o opinig o



Radna*DorotaBojar- powiedziala, 2e Komisja polityki Socjalnel, Zdrowia,
Praw Czlowieka i praworzqdnoSci projekt 

- 
uchwaly zaopiniowala

pozltywnie, \.?lynqtr jednoczednie wniosek pani Antoniny A,AmbroZewicz_
Sawczuk 

- _dofczecy wlkonania doSwietlenia ulicy SolarzOw w Raculi,
poprzez obnl^2ente rezerwy budZetowel .

Radny Jerzy Zetecki - przewodniczqcy Komisji BudZetu, Rolnictwa,
Inliastrukury.i Ochrony Srodowiska powiedzial, ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-przewo.tniczgcy Komisji Oswiaty , Kultury i Sportu
powiedzial 2e komisja projekt uchwaty zaopiniowala pozltywnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy, zw6cil sig z proSbq do W6jta Gminy oprzedstawienie swojego stano\ /.iska do zgloszonych opinii i wniosk6w i
wprowadzonych autopoprawek do projektu uchwaf.budzeiowej.

W6jt odcztra+ stanowisko do zgloszonych opinii i wniosk6w / stanowisko w
zalqczenru,

Pani Skarbnik om6wila wprowadzone do projekhr bud2etu autopopravvki W6jta.

Radna Attonina AmbroZewrcz- S,.awczuk- spytala c4,rn podyktowana jest
zwigkszona o 5,5 tys zl, kwota na diety dla radnych * sto.unlru do roku Zdl0,
druga sprawa to skladai wnioski do bud2etu cry nie sklada6, ten problem o kt6ry
f9:ilT : 

wzigcie pod uwagq, to 20 tys zl ia dokumentacjq lodwietlenia ul.
Jolarzow, ktor4 wprowadzono w ostatnim okresie. M6j niepok6j budzi te2
meszczgsne MZK,
W budTecie na 2011 rok mamy zarczer\ryovtane 1,325 mln zl , z rego co
y"-{il"y w prasie to potrzeba nncztie wigksze i bEdzie pan W6jt ,musialgdzied tych pienigdq poszukat. Miasto juL podjglo uchwalg o podwy2ce ceny
2i,I:t9*:^,*.:u? 

lac4 mieszkarlcy. CZy -y juties romviqziie co do doplat do
lvrzK. za cnwltg bQdzremy glosowai nad czys co za chwilg bqdzie nieaktualne.

Radny K.Wolczynski- powiedzial, 2e poprosil w MZK o analizg doptat do
y.fue YZK gl6wnie cen bilet6w, do/atJprawdopodobnie bgdzie musiala byi
duZa wiqc szczerze wsp6lcztje paau W6jlowi i 

-pani 
Skaxb;ik, by wyj66 z

syluacii z.twanq. D9 Lpzycy np._jest 17 kurs6w, uwa2am Ze powinni6my sig
zastanowii nad ograniczeniem ilodci kurs6w, bydmy nie ,musieli rezygnowai z



Tl^!lly_,"11: 
Zt"ju sobie sprawg 2e sytuacja ta nie spodoba sie mieszkaricom, alemuslmy temu stawid czola.

Pari Skarbnik wyiadnitra. ze co do diet to Srodki zabezpieczone se w pelneJ
wysokodci, ale w przypadku zmiany najni2szego *ynugroOr"rrro a ro napodstawie niego sq obliczane diety, icir *yrJtose 

'-o?" 
uiec niewielkim

znlanom.

Pan W6jt 
.powiedziat, 2e nawi4zui4c do wniosku o k6rym pani wspomniala towprowadzilem go po dokladnej analizie potrzeb o6wierieniowych. Co do MZK

:?^".i: :l.liillT J:.1.:: g r{' m6wii bo. hwaja rozmow 7. MTK Spotkariimy
srQ_w reJ sprawre I dzisiaj ale ostatecznej koncepcji nadal nie ma, ronviqnnia
bg&iemy szuka6 nadal.

Radna Antonina Anbro2ewicz- 
!ryczuk , przlpomniala 2e pan W6jt prosil o

zajgcie sig Planem Odnowy Wsi. WiEc chcialabym poirrformowue, ze materialy
zostaly prrygotowane i pojutrze zostanq zloZone do'UrzEdu.

Pzewodniczqcy Rady poproqil o przeglosowanie zgloszonych poprawek do
uchwaly.

Zgloszone poprawk i zo staLy pr zyj gte jednogloSnie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil p przeglosowanie caloSci projektu.

hwala zostala podi
rrr/39/10. _Ee6+ela p#, j ednoglo$nie -Uchwala Nr

Ad.8
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial, 2e kolejny punkt to interpelacje izapytanr radaych. Przewodniczqcy Rady Gniny przypomn ial, Ze zgodnle z
zapisami statutu, interpelacje skladane sq na pi5-i"i oaporri"a" bgdzie IeL napi6mie, ustanie skladamy tylko zapytania.

Interpelacje na pidmie zloiryl radny piotr Bandosz.

Radna Artonina AmbroLewicz- Sawczuk, powiedziala 2e pierwsze je1 zapytarie
dotyczy Sesji inauguracyjnej. Teraz pobralam dietq i ku'mojemu'dridri*i"rri'

!::t11:ll 
-i 

!"/",!XW rzekomo .za Sesjs na kt6rej io ja nie byram,pr4.,pominam.30 listopada prowedzilam 3isj9 inauguracyjn4', ogrornrryrn
przejgcicm i przygotowaniem. Co do dnrol.; s"";i t^ ii i,;.-,.'- *^'-,*^



zawiadomienia, 2e bgdzie II Sesja .W dniu tym bylam um6wiona w szpitaluordynatorem w sprawie mieszkanki Raculi, kt6ra prze.rfu op".ui.;g. Dlatego tezproszg o.odpowiedZ na pi(mie z _podaniem arfyku-lu i paragrafu tzeba po-traci6
5olo za nieobecnorici na Sesji o kt6rej nie *i"a.i.f# i lf,6ra trwaia 5 minut.
9^9:,:tj.YlY-"-|t..1; 

za.mojq.pncE i przysor.owanie do Sesji inauguracyjnej
zosratam ukarana 5% pohqceniem diety.
Drugq sprawg kierujq do pana W6jta, na zebraniu wiejskim w 200g roku wRaculi odbylo sig zebranie wiejskiej, na kt6rym to pari Wjit ,,meldunek dlanaszej gminy jest dla nas bardzo. wazny, bo podatki wpfywa;q'wteOy do nas, amy mamy wigksze moZliworici, niebawem ruszy akcja 

'zameiduj 
siq w gminie,,.

f4am pytanie co w tJ,m temacie zrobiono. W dniu dzisiejsqy m'wyjezd?ajqc na
Sesjg z ulicy Witosa, tonplarn w zwalach dniegu po kofuJ a jest to droga
gminna, wlec powinna byi od6nieZana w pierwszej kolejnofci, Komendant
Strazry.powiedzial, Ze naszym sprzgtem nie moZemy odSnielae ponl"wa, nu.,
sprz9tjest zepsuty.

Itl:t"t"- 
radna, ponowila. pro6bg._o przedstawienie sig nowo wybranych

:adlych. 
Poprosrla, aby radni 

.wypelnili ankieb, j akie otrzymali, i a maGrialy na
sesJ€ dostarczane byly na7 dni przez Sesjq.

ladly Jargslaw Berent- powiedzial ,e rozpoczqla sip zima , zadzwontlem dzisiaj
a9 Pga. |usak1 drogi byly odfuie2one ui" Jr*orrii"- te2 dzisiaj do
mieszkaic6w, dn'tonili tez do mnie ze szkoly Le drogi sq zupelnie nie
odSniezone, nieprzejezdne, musimy rozwa2y6 zakup 3 lemiesza do samochodu
strazackiego w Ochli , rozwiqzalo by to przynajmniej czgdciowo problem. Mam
tez bardzo smutny temat, kiedy5 pracowalern w- CARITASIE, z roinych
Y:Ul::,,:: " 

orqanlzacj 
i.tej 

wystqpitem, alc o co chodzi zwr6qilem sig z proSbq
do dyreKora szkoly w Drzonkowie z pro6b4 o u\tczenie autobusu dla dzieci ni
wyjazd do Harahova, ale niestety otrzlrnalem decyzje odmorm4 poniewaz
decyzje.o iloff dzieci musial em poda6 jiszcze teg" ."-;" ari",;9c musiatem
wynaiqi autobus na wolnym rynku i zabrai ograniciona do 2: os6b iloSi
aztecL
Czy 

.wyj.azdy ,'nnych grup, np. strazak6w do Czgstochowy czy dzieci z
Jarogniewic do Mc Donalda to ime dzieci ni2 nasza.
1^d,.9
Na- wstQpie W6jt powiedzial, Ze .na terenie Gminy mamy 200 km dr6g do
oddniezenia, fakcmjest 2e zakupiliSmy 3 lemiesze Ao oAsnieZania do naszych
samochod6w straZackich ale bardzo ,z tego musielidmy sig tlumacry6 podczas
fnho1i.Nl5, a jakie| byto moje zdziwiinie n"ay - <*igJ""rz samoch6d
strazacki odkopyval karetkg pogotowia w Letnicy, bo Swidnica nie ma swoJegopleu.



Nastqpie- co do akcji ',zamelduj siq', do spotkala siq ona z ogromnym sprzectwem
mieszkaic6w, a ze nie ma obowi4zku meldunku tam pftzie sig mieszka nie
moZemy z ramierria Urzgdu nikogo do zameldowania siE irnusi6.
Co do autobus6w, to terM po zmianie przepis6w autobusy majq sfuzyi dop.rzewozu dzieci a nie na wyjazdy turysryczre, u ponudto to autobusami
dysponuJ4 dyrektorzy szkt a nie W6jt.

Radny Jerzy Zetecki- jako kierowca autobusu wyjaSnil Ze obecnie wyjazd
t*oy"t ._ to skomplikowana sprawa, bo kierowca moZe pracowae tyko
okreilonq ilosi_godzin i przerwy, wiEc na ten czas aby dneciaowiese ao szioly
musi byi zatrudniony imy kierowca.

Radna Antonina Arnbtolewicz - Sawczuk - co do statutu _to zacyto\ /ala jest
zapis 2e.powimi$tny unikad powolywania do Komisji Rewizyjnej pracownik6w
jednostek organizacyjnych- w tej sprawie oczekujp oipowieazina plsmle.

Ad. l0
Przewodniczqcy Rady Gminy. przypomnial o koniecznosci zloZenia oiwiadczeri
maJErKowych.
NastQpnie na rgce Pana Rusak a ztoiryl podzigkowania za odSnieZanie.

Radny Krrysdof Wolczyriski- zto\rl tryczenia noworoczne
zebranym,

Ad. l1

;l,1ffi S::tlhff t"n",uff affi gr.*^Tuil1lli!),iy^og,osi,

wszystkim

Przewodniczqcy Rady Gminy
Jacek Rusiriski


